
BR-01.0012.1.18.3.2018  

Protokół Nr 22/2018 

z  posiedzenia Zespołu opiniującego ds. wyboru ławników Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 27 lutego 2018 roku 

w Sali Portretowej UMK 

 

 

W posiedzeniu zespołu, któremu przewodniczył Bolesław Kosior - Przewodniczący  

Zespołu, udział wzięli członkowie Komisji.  Przewodniczący po stwierdzeniu quorum 

pozwalającego na podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 13.45 otworzył 

posiedzenie  i powitał Członków Zespołu.  

Zespół przyjął porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie programu posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odwołania Andrzeja Bejma z pełnienia 

funkcji ławnika  (druk nr 2649). 

4. Pismo Prezesa  Sądu Okręgowego w Krakowie. 
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad.1 

Otwierając posiedzenie Przewodniczący Zespołu przedstawił projekt porządku posiedzenia do 

którego nie zgłoszono żadnych uwag. Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty 

w brzmieniu wyżej podanym. 

 

Ad. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odwołania Andrzeja Bejma z pełnienia funkcji 

ławnika  (druk nr 2649). 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Zespół opiniujący ds. wyboru ławników  w obecności 4 członków Zespołu -  w głosowaniu 

4 głosami „za” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie 

odwołania Andrzeja Bejma z pełnienia funkcji ławnika  (druk nr 2649) (Opinia Nr12 /2018 

z 27 lutego 2018r) 

 

Ad.4 

Pismo Prezesa Sądu Okręgowego w sprawie odwołania ławnika. 

 

Bolesław Kosior  zapoznał członków zespołu z treścią pisma  Pana Mieczysława Potejko – 

Wiceprezesa  Sądu Okręgowego w Krakowie w sprawie odwołania Pani Marty Szreniawy 

z pełnienia funkcji ławnika w Sądzie Okręgowym.  

Zespół opiniujący ds. wyboru ławników  w obecności 4 członków Zespołu -  w głosowaniu 

4 głosami „za” (jednogłośnie) przyjął propozycję wystąpienia z pismem do Prezydenta Miasta 

o przygotowanie projektu uchwały w sprawie odwołania Pani Marty Szreniawy z pełnienia 

funkcji ławnika w Sądzie Okręgowym.  

  

 



Ad.5 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

Ad.6 

Zamknięcie posiedzenia. 

  

 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący o godzinie 13.55 

zamknęła posiedzenie.  

                                                                                                                                                                               

         

 

 

 

 

Przewodniczący Zespołu            

                  

        Bolesław Kosior 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 
 


